
             →      /      → CLOCK.  →             →      /     → DATE FMT→             →      /      → select 
your desired date format (DDMMYY or MMDDYY)  →   

Press       →       /       select the record →             → STORE →             → enter the name. →              
→Edit number if necessary →             →       /       to select melody 1-10. → 

Press       to access the call list. Or  Press               →      /      to select CALL LOG →

4.10.3   Delete a Redial Number
In idle mode, press       →       /      select the record →              →      /       to select DELETE →  

             →CONTACTS →              →               →      /       → FASTDIAL →               → select key 
2 - 9 →  
A)  If there is no number stored in the selected key, EMPTY will show on the screen: 
          /      to select an entry from the contacts list. →  
B)  If there is already a number stored in the selected key: 
                  to select EDIT. →      /      to select an entry from the contacts list. →  

4.12.3    Transfer an External Call to another handset  
During an external call: 
1.  Press               and      /     to select INTERCOM. 
2.  Press               to select the desired handset to intercom with. 
3.  The external call is put on hold automatically and the called handset rings. 
4.  Press         on the called handset to establish an internal call. 

5.  Press         on the calling handset or put the calling handset on the charging cradle to end the 
     current call with the external party. 
6.  The external call is transferred to the called handset. 

You can locate the handset by pressing PAGE Button          on the base station. All the handsets 
registered to the base will produce the paging tone and “PAGING” is displayed on the screen. You can 
stop the paging by pressing        /         /           on any handset or PAGE Button         on the base again. 

4.12.1   Intercom Another Handset 
1.  In idle mode, press          and the registered handsets will display except the calling handset. 
2.  Enter the desired handset number to intercom with. 
3.  The called handset rings. Press        on the called handset to establish the internal call. 

4.12.2   Call All Handsets (for more than 2 registered handsets only)
1.  In idle mode, press          and the registered handsets will display. 
2.  Press <KEY 9> to ring to all registered handsets. 

4.10.4   Delete the Entire Redial List
In idle mode, press       →              →        /      to select DEL ALL →              →

4.10.1    Redial a Number from the Redial List
In idle mode, press     →      /      select the record → 
Remarks: If redial entry with name, press # to view the number.
Note: If there are no numbers in the redial list, the display shows “EMPTY”.

4.1.4 Call from the Call List
      →      /      to select the desired Call List entry →    
4.1.5 Call from the redial list
      →      /      to select the desired redial number→   
4.1.6 Call timer
Your ha ndset automatically times the duration of every call.  The call timer will display a few seconds 
after the call has made.  It is shown in hours, minutes and seconds format (HH:MM:SS).

If the handset is not on the charging cradle:
When the phone rings, press         to answer a call.
If the handset is on the charging cradle or the base station and if AUTO ANS is set to ON:
When the phone rings, pick up the handset to answer a call.

In idle, press and hold M1/ M2/M3 to dial the number pre-stored into the keys respectively.  
You need to set the direct access number first. Please see section 7.3.11 for details. 
- If no number is stored, you will hear double beeps tone. 

3.4   Menu Structure
In idle mode: Press              →      /      → Press               to select. 
Press             to return to previous screen. 
Long Press             to return to idle mode.

AT4105

Cordless Phone

User’s manual

When using your telephone equipment, basic safety precautions should always be followed to reduce 
the risk of fire, electric shock and injury, including the following:
1.   Read and understand all the instructions.
2.   Follow all warnings and instructions marked on the product.
3.   Unplug this product from the wall outlet before cleaning. Do not use liquid cleaners or aerosol 
      cleaners. Use a damp cloth for cleaning.
4.   Do not use this product near water (for example, near a bath tub, kitchen sink).
5.   Do not expose the telephone to direct sunlight or extreme cold environment. Do not put the 
      telephone close to heating sources such as radiators, cookers, etc.
6.   Do not overload wall outlets and extension cords as this can result in the risk of fire or electric shock.
7.   Unplug this product from the wall outlet and refer servicing to distributor-under the following 
      conditions:
      • When the power supply cord or plug is damaged or frayed.
      • If the product does not operate normally by following the operating instructions.
8.   Do not use the telephone to report a gas leak in the vicinity of the leak.
9.   Use only the supplied NiMH (Nickel Metal Hydride) batteries! The operation periods for the handsets 
      are only applicable with the default battery capacities.
10. The use of other battery types or non-rechargeable batteries/primary cells can be dangerous. These 
      may cause interference and/or unit damages. The manufacturer will not be held liable for damage 
      arising from such  non-compliance.
11. Do not use third party charging bays. The batteries may be damaged.
12. Please note the correct polarity while inserting the batteries.
13. Avoids to use battery in following conditions:
      - High or low extreme temperature during use, storage or transportation.
      - Replacement of a battery with an incorrect type that can defeat a safeguard.
      - Disposal of a battery into fire or a hot oven, or mechanically crushing or cutting of a battery, that 
        can result in an explosion.
      - leaving a battery in an extremely high temperature surrounding environment that can result in an 
        explosion or the leakage of flammable liquid or gas.
      - Extremely high temperature and/or extremely low air pressure that can result in an explosion or the 
        leakage of flammable liquid or gas.

2.   SET UP THE TELEPHONE

5.   PHONEBOOK

CAUTION
RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED  BY AN INCORRECT TYPE.

DISPOSE OF USED BATTERY ACCORDING  TO THE INSTRUCTIONS.

2.2   Installing and charging the batteries

2.1   Connecting the base station

3.2   Base Station Overview 

3.3   Display Icons and Symbols 
The screen display gives you information on the current status of the telephone. 

Display icons Icons can be Steadily On (visible), Flashing or Off (not visible)

Steadily on when the handset is within range of the base. 
Flashes when the handset is in marginal range of the base. 
Off when out of range of the base or cannot communicate with the base.

Steadily on when a call is in progress. Flashes when there is an incoming call. 
Off when handset is on hook. 

On when the speakerphone is turned on. 
Off when speakerphone is off. 

4.1.1 Preparatory Dialing
Enter the phone number and press         to dial the number.  Press           to clear the entry.
4.1.2 Direct Dialing
Press           to take the line and enter the phone number.
4.1.3 Call from the phonebook
             → CONTACTS →      /      to select the desired Call List entry →    

4.   USING YOUR PHONE
4.1   Make a Call

  4.2   Answer an Incoming Call

4.3   Answer a Call 

Press          -OR- Place the handset on the base.
4.5   End a Call 

The audio boost feature allows you to amplify the handset earpiece volume to compensate for the ear’s 
limited sensitivity.  
To turn on the audio boost feature, press <Auto Boost> at any time during a call. The handset top 
indicator turns on. Press again to turn off. 
- The audio boost feature will be turned off automatically when the call is ended. 

4.4   Audio Boost Feature

There are 5 levels (VOLUME 1 to VOLUME 5) to choose from for each of earpiece and handsfree 
volume.  
During a call: 
Press <Volume Control>  to select volume 1-5. The current setting is shown. When you end the call, 
the setting will remain at the last selected level. 

4.6   Adjust Earpiece and Handsfree Volume 

             →CONTACTS →              →              → ADD →              → Enter name →              → 
Enter number →              →      /      → RING 1 - RING 10 →  

5.1   Add a New Phonebook Entry 

In idle, press and hold “#“ to turn off the handset ringer. The          icon is displayed on the screen. Long 
press again to turn on the ringer.

4.8   Set the Silent Mode

Long Press “          ” The “         ” icon is displayed on the screen. Long Press again to turn off.
4.9   Turn on/off the Keypad Lock 

You can redial up to 5 of the last numbers called. If you have stored a name in the phonebook to go with
the number, the name will be displayed instead.  The most recent last number will display at the top of 
the redial list. 

4.10   Redial the last number

4.11   Find the Handset 

You can talk to someone nearby without letting the caller hear you during a call. 
During a call: 
Press            to mute the microphone and “MUTED” will display on the screen. Your caller cannot hear 
you. 
Press           again to unmute the microphone. 

4.7   Mute a Call 

Your phone can store up to 20 private phonebook entries with names and numbers. Each phonebook 
entry can have a maximum of 20 digits for the phone number and 8 characters for the name. You can 
also select different ringtones for your phonebook entries.  Phonebook entries are stored alphabetically 
by name. 

1.   IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS

6.   CALLER DISPLAY 

7.   PHONE SETTINGS 

1.  Slide open the battery compartment cover. 
2.  Place the two batteries as indicated. Respect the polarity. 
3.  Slide the battery compartment cover back. 
4.  Put the handset on the base and charge for 14 hours first time. A beep indicates that the handset is properly placed 
on the base or charger. 

Phone Cord input 

Power input

3.   GETTING TO KNOW YOUR PHONE 

1.   VOLUME CONTROL 
2.   M1/M2/M3 - DIRECT MEMORY KEYS 
3.   C / INT / MUTE  
4.        /CALL LOG 
5.        /REDIAL LIST 
6.  TALK OFF 
7.   ALPHANUMERIC KEYPAD, * (STAR), # (HASH) 
8.   MICROPHONE 
9.   TALK ON / SPEAKERPHONE 
10.  MENU / OK
11.  AUDIO BOOST 
12.  LED 
13.  EARPIECE 

3.1 Overview of the Handset

Press the Page on the base station 
to page your handset. It will ring for 
approximately 60 seconds. 

Steadily on when the intercom call is connected successfully. 
Flashes when there is an incoming internal call or internal call being put on hold. 
Off when the intercom call goes on hook.

On new new call received. Off when no new call. 

On when the ringer is switched off. Off when ringer is turned on.

Steadily on when an alarm is set. 
Flashes when the alarm time set before reaches. 
Off when alarm is turned off. 

On when the keypad is locked. Off when the keypad is unlocked. 

On when there is new voice message not yet read. 
Off when all the voice messages have been read. 

On when more digits are existed before the text currently displayed.  
Off when no digit is existed before the number currently displayed. 

On when more digits are existed after the text currently displayed. 
Off when no digit is existed after the number currently displayed. 
Full battery power level. 

2/3 battery power level. 

1/3 battery power level. 

Flashes when low battery power level is detected, needs charging. 
Animation in cycle, battery is charging. 

MAIN MENU CONTACTS CALL LOG 

SUB MENU 

BS SET HS SET 

ADD 
VIEW 
EDIT 
DELETE 
DEL ALL 
CAPACITY 
FASTDIAL 

STORE 
DELETE 
DEL ALL 
DETAILS 
CATEGORY

DEL HS 
DIALMODE 
FLASH 
CHG  PIN 

RINGER 
TONE 
EQLIZER 
SEL BASE 
LANGUAGE 
HS NAME 
DISPLAY 
AUTO ANS 
MAIL BOX 

MEM KEY CLOCK ALARM REGISTER DEFAULT 

M1 
M2 
M3 

DATE FMT 
TIME FMT 
SET TIME 
SET DATE

ON 
OFF 

Pin? Pin?

4.10.2    Store a Redial Number into the Phonebook 
In idle mode, press       →      /      select the record →              → STORE →              → enter the 
name. →              →      /      to select RING 1-10. →               .

In idle:             →CONTACTS →Enter the first character of the name by multi-tap. 
5.2   Search a Phonebook Entry 

             →CONTACTS →              →      /       to view the entry →              →      /       → VIEW →
             →       /       to view name , number and Ringtone. 

5.3   View a Phonebook Entry 

             →CONTACTS →              →      /       to view the entry →              →      /       → EDIT →   
              → Edit  name →              → Edit the number →               →RING 1 - RING 10 →  

5.4   Edit a Phonebook Entry 

             →CONTACTS →              →      /       to view the entry →              →      /       → DELETE→   
              

5.5   Delete a Phonebook Entry 

             →CONTACTS →              →               →      /       → DELETE ALL →               →  
5.6   Delete the Entire Private Phonebook

             →CONTACTS →              →               →      /       → CAPACITY →               →  

5.7   Check the Phonebook Usage 

Note:  If there is an incoming call during paging, the phone will ring with the incoming call instead of 
paging. 

This feature is only applicable when there are at least two registered handsets. It allows you to make 
internal calls, transfer external calls from one handset to another handset and make conference calls.
 If the called handset is not answered within 60 seconds, the called handset will stop ringing and the 
calling handset will return to standby mode. 

4.12   Make an Internal Call (Only for at least 2 registered handsets)

Note: If two handsets are registered to the base station, press           will connect to another handset
immediately.

Note: If only one handset is registered to the base station, press          will display “FAILED”. 

4.12.4    Make a 3-way Conference Call 
The conference call feature allows one external call to be shared with two handsets (in intercom). The t
hree parties can share the conversation and no network subscription is required. 
During an external call: 
1.  Follow Steps 1 to 4 in section 3.12.3. 
2.  Press and hold “        ”on the calling handset to establish the conference call. 
Any handset hangs up during a conference call will leave the other handset still in connection with the
external call. 

You can check how many phonebook entries have been occupied in your phone and how many 
phonebook entries are available for you to store in the phonebook. 

5.8   Set the Fast Dial Numbers 
After setting the fast dial numbers, you can dial to the pre-set numbers by pressing and holding the 
respective digit keys from idle mode.

6.1   View the Call List 
All received calls are saved in call log with the latest call putting at the top of the list. When the call list is 
full, the oldest call will be replaced by a new call. The unanswered call which has not been read is 
marked with a        icon.

5.8.1   Add or Edit the Fast Dial Number 

             →CONTACTS →              →               →      /       → FASTDIAL →               → select key 
2 - 9 →               →      /       → DELETE → 

5.8.1   Delete the Fast Dial Number 

This feature is available if you have subscribed the Caller Line Identification service with your network 
service provider. Your phone can store up to 10 received calls with date/time information in the call log. 
The number will be shown on the screen when the phone is ringing. If the number matches with one of 
the entries in your Private Phonebook, the caller’s name stored in the private phonebook will be 
displayed alternatively with the number. The handset will ring with the melody associated with that 
phonebook entry.  
If the caller number is disabled to send caller information, “WITHHELD” will display. In standby, if three 
unanswered calls are received, “3 CALLS” will be displayed. 

6.2   Store a Call List Number into the Phonebook 

Press       →       /       select the record →             →       /        to select DELETE →

Press       →       /       select the record →             →       /        to select DETAILS →

6.3   Delete an entry in the Call Log

Press       →                →       /      to select DELETE ALL →               →
6.4   Delete the entire list of the Call Log 

6.5   View the Details of the Call List Entry 

You will need to set the correct time and date so that you know when you received answering machine 
(applicable to model with answering machine) or call list entries. 

7.1   Clock Settings 

7.2   Alarm Settings 

Your phone comes with a selection of settings that you can change to personalize your phone the way 
you like it to work. 

7.1.1   Change the Date Format (Optional) 

             →      /      → CLOCK.  →             →      /     → TIME FMT→             →      /      → select your
desired date format (12 HR or 24 HR)  →   

7.1.2   Change the Time Format (Optional) 

             →      /      → CLOCK.  →             →      /     → SET TIME→              → Enter Time→ 
7.1.3   Set the Time

Note: If time has been set before, the current time will display, otherwise, “HH:MM” will display.

             →      /      → CLOCK. →             →      /     → SET DATE→              → Enter Date→ 

             →      /      → ALARM. →             →      /     → to select ON/OFF →              

7.1.3   Set the Date 

Note: If date has been set before, the current date will display, otherwise, “DDMMYY” will display. 

You can use this phone to set an alarm clock. When an alarm is set, the       displays on the screen. 
When the alarm time is reached, the       and “ALARM ON” flash on the screen ringing with the alarm 
melody for a duration of 45 seconds. You can press any key to disable the alarm. If snooze function is 
activated, the alarm will sound again at the end of the snooze period of 7 minutes. 
Note: 
a)  Key press is still applicable if handset keypad is locked and when the alarm time is reached. 
b)  The alarm volume level is the same as the settings of the handset ringer volume.  If the handset 
     ringer is set to OFF, the alarm still sounds at VOLUME 1 level. 
c)  During an external call or internal call, if an alarm is set and when the alarm time is reached, the   
     and “ALARM ON” will still flash. An alarm tone will be emitted from the earpiece to notify user the 
     alarm time is reached. Once user press any key or press and hold        to disable the alarm, it will 
     revert to the call duration screen. 
d)  During paging or ringing, the alarm will not sound when the alarm time is reached. However, if 
     snooze function is enabled, the alarm will sound again at the end of the snooze period provided that 
     it’s not ringing or in paging mode at the end of the snooze period. 

7.2.1   Turn on/off the Alarm 

If the Alarm is set to be ON: 
Enter the alarm time→            →              (set the snooze function) →      /      to select ON/OFF →      

8.   TECHNICAL DETAILS
RF Frequency 1881.792 - 1897.344MHz
Handset Battery 2 x AAA, 1.2V, 400mAh NiMH rechargeable battery  

Power Supply (Base/Charger) Model: VT05EEU06045
Input: 100-240V~ 50/60Hz 0.15A 
Output: DC6.0V  450mA

Model: VT05EUK06045
Input: 100-240V~ 50/60Hz 0.15A 
Output: DC6.0V  450mA

             →      /      → HS SET  →             →      /       to select RINGER →               →      /       to 
select INT RING→            →      /        to select ringer 1-10→              

7.3    Handset Settings 

7.4    Base Settings

7.3.4  Set Alert Tones 
A single beep is emitted when you press a key. You can turn on or off the key tone. You can also turn 
on the alert tones when low battery and out of range are detected. Low battery tone will be emitted while 
you are talking with the phone to alert you that you need to charge up your battery. 

7.3.1   Set the Ringer Melody for Internal Calls 

             →      /      → HS SET  →             →      /       to select RINGER →               →      /       to 
select EXT RING→            →      /        to select ringer 1-10→              

7.3.2   Set the Ringer Melody for External Calls 

             →      /      → HS SET  →             →      /       to select RINGER →               →      /       to 
select RING VOL→              →      /      to select VOLUME 1-5 or OFF →              

7.3.3   Set the Ringer Volume 

Note: If OFF is selected,          icon will display.

             →      /      → HS SET  →             →      /       to select TONE→               →      /       to 
select KEY TONE / LOW BATT / OUTRANGE→            →      /       to select ON/OFF →              

7.3.5  Set the Equalizer
The phone has three different frequency range filters to compensate for the ear’s limited sensitivity in 
these ranges. For more details about the amplify feature, please refer to section 4.4. 
             →      /      → HS SET  →             →      /       to select EQLIZER→               →      /       to       
select the desired frequency range filter →              

7.3.6  Select Base
If you have registered the handset to more than one base, you can select any one of them to use with 
your handset. 
             →      /      → HS SET →             →      /       to select SEL BASE→               →      /       
to select the desired base →              

7.3.7  Set the Handset Language 
             →      /      → HS SET  →             →      /       to select LANGUAGE→               →      /       
to select the desired language →              

7.3.8  Rename the Handset 
             →      /      → HS SET  →             →      /       to select HS NAME →               →      /       
Enter name  →              

7.3.9  Choose the Information to be displayed in Idle 

             →      /      → HS SET  →             →      /       to select  DISPLAY→               →      /      to     
select HS NAME or TIME  →              

You can choose to display time or handset name in your idle screen.

7.3.10  Set the Auto Answer 

             →      /      → HS SET  →             →      /       to select  AUTO ANS→               →      /      to     
select ON/OFF →              

If you turn on the Auto Answer, you can pick up the call from the cradle without pressing any key. 

7.3.11  Set the Direct Memory Keys 

The current settings are marked an asterisk which is displayed at the rightmost of the menu item.
7.4.1   De-register a Handset 
You are requested to enter the 4-digit PIN in order to de-register a handset from the base station. The 
antenna icon on the de-registered handset will be off. 

             →      /      →  MEM KEY →               →      /       to select  M1, M2 or M3 →              → enter 
a new number or edit the number stored already →              

             →      /      → BS SET  →             →      /       to select  DEL HS →               → Enter 4-digit 
PIN (Default system PIN: 0000)→              →      /     to select the handsets that you want to de-register. 
→              

There are three direct memory keys M1, M2 and M3. You can store three numbers into these keys and 
dial them directly from idle mode. 

Note: You cannot de-register the handset that you are currently using.

7.4.2   Change the Dial Mode
             →      /      → BS SET  →             →      /       to select  DIALMODE →               →      /      to 
to select TONE or PULSE →              

7.4.3   Change the Flash Time
The flash time setting is country dependent. Please contact your local service provider for the correct 
settings. 
             →      /      → BS SET  →             →      /       to select  FLASH →               →      /      to 
to select SHORT/ MEDIUM/ LONG →              

7.4.4    Change the System PIN Code 
A 4-digit system PIN code is used for changing the system settings of the base station. It is used to 
protect your phone against unauthorized use. The default system PIN code is 0000. 
             →      /      → BS SET  →             →      /       to select  CHG PIN →               → Enter 
Current Pin →             →Enter new PIN →             → Enter new PIN again→               

7.5   Registration 
Your handset and base station is pre-registered.  Up to five handsets can be registered to a single base 
station. 
If for some reason, the handset is not registered to the base station (        icon flashes even when the 
handset is near the base station), register your handset according to the following procedure. 
Press and hold       on the base station for about five seconds, the base station is entered into
registration mode. 

7.6   Reset Your Phone 
You can reset your phone to the default settings. After reset, all your personal settings and call log 
entries will be deleted, phonebook will be deleted. 

             →      /      to select REGISTER→             → Enter the 4-digit system PIN→ 

             →      /      to select DEFAULT→             → Enter the 4-digit system PIN→              →

If the handset registration is successful, you will hear a confirmation tone and the          icon will stop 
flashing. The handset will automatically be allocated the next available handset number.  This handset 
number is shown in the handset display in standby mode.  If the handset registration is unsuccessful, 
the        icon will still flash. 

*  RF power output < 24 dBm.
*  Operating times vary depending on your actual use and the age of the battery.
   Complies with IDA Standard DB101622

NOTES
•                : Use only power adaptor provided for the base station / Charger.
•  For PLUGGABLE EQUIPMENT, the socket-outlet (power adaptor) shall be installed near the 
   equipment and shall be easily accessible.
•  Caution: To maintain the compliance with the RF exposure requirement, the Base Unit shall be 
   installed and used such that parts of user’s body other than hands are maintained at a distance of 
   20 cm or more.

NOTES
•                : Use only AAA, 1.2V, 400mAh, NiMH rechargeable batteries for handset unit. 
•  Disconnect the telephone line from the equipment before open the battery door.
•  If you do not use the handset for a long time, disconnect and remove the battery to prevent possible 
   leakage.



4.12.3    將外部呼叫轉移到另一個子機
在外部通話中：
按             →      /      選擇所需轉移的子機→              →外部呼叫會自動保留，被叫子機會響鈴→
在被叫子機按        建立內部呼叫→ 發出呼叫的子機上按       ，或放回充電座上以結束與外部用
戶的當前通話→ 外部呼叫被轉接到被叫子機

4.10.2    將重撥號碼存儲到電話簿中
在閒置模式下，按        →      /      選擇記錄 →              → STORE →              → 輸入名稱 →   
              →      /      選擇RING 1-10 →               .

4.1.1   預撥號
輸入電話號碼，然後按          撥打。按          可清除錯誤輸入
4.1.2   直接撥號
按          然後輸入電話號碼
4.1.3    從電話簿撥打電話
             → CONTACTS →      /      選擇所需紀錄→    Distributor:

info@ustel.com.hk
www.ustel.com.hk 

US Telecom Limited 

Uniden is a trademark of Uniden Corporation and is
used under licensed by US Telecom Limited  

Specifications are subject to change without notice.

AT4105
室內無線電話

用戶手冊

1.   重要的安全說明

警告

如果電池類型不正確，則有爆炸的危險。

請按照說明處置用過的電池。

使用電話設備時，應遵循基本的安全預防措施，以減少火災，電擊和傷害的危險，包括：
1.  閱讀並理解所有說明。
2.  請遵循產品上標記的所有警告和說明。
3.  清潔前先從牆壁插座上拔掉電源。請勿使用液體清潔劑或噴霧清潔劑或使用濕布清潔
4.  請勿在水附近使用本產品（例如，在浴缸，廚房水槽附近）。
5.  請勿將電話暴露在直射的陽光下或極寒冷的環境中。請勿將電話靠近散熱器，炊具等熱源
6.  不要使牆壁插座和拖板超過負載，否則可能導致火災或電擊的危險。
7.  如遇上以下情況, 請從電源插座上拔下本產品的插頭，並諮詢維修人員 ：
    ‧ 電源線或插頭損壞或磨損時。
    ‧ 如果遵循操作說明，產品無法正常運行。
8.   請勿於氣體洩漏的地點附近使用電話。
9.   僅使用隨附的電池！手機的操作時間僅供參考。
10. 使用其他類型的電池或不可充電的電池/原電池可能很危險。這些可能會造成乾擾和/或
      損壞設備。製造商將不對因不遵守規定而造成的損失負責。
11. 請勿使用第三方充電槽。否則電池可能損壞。
12. 插入電池時，請注意極性必須正確。
13. 避免在以下情況處理電池：
      - 在極高或極低溫度環境下使用，儲存或運輸過程。
      - 將電池投入火中或熱烤箱中，或以機械方式破碎或切割電池，可能導致爆炸。
     - 將電池放置在極端高溫的環境中，可能導致爆炸或易燃液體或氣體洩漏。
     - 極高的溫度和/或極低的氣壓可能導致爆炸或易燃液體或氣體洩漏。

主菜單 CONTACTS CALL LOG 

子菜單

BS SET HS SET 

ADD 
VIEW 
EDIT 
DELETE 
DEL ALL 
CAPACITY 
FASTDIAL 

STORE 
DELETE 
DEL ALL 
DETAILS 
CATEGORY

DEL HS 
DIALMODE 
FLASH 
CHG  PIN 

RINGER 
TONE 
EQLIZER 
SEL BASE 
LANGUAGE 
HS NAME 
DISPLAY 
AUTO ANS 
MAIL BOX 

MEM KEY CLOCK ALARM REGISTER DEFAULT 

M1 
M2 
M3 

DATE FMT 
TIME FMT 
SET TIME 
SET DATE

ON 
OFF 

Pin? Pin?

             →      /      → CLOCK.  →             →      /     → DATE FMT→             →      /      → 選擇所需
的日期格式 (DDMMYY 或 MMDDYY)  →   

按       →       /       選擇記錄 →             → STORE →             → 輸入名稱 →                →如有必
要，請編輯號碼  →             →       /       選擇melody 1-10. → 

按      訪問通話清單。或按              →      /     選擇 CALL LOG →

             →CONTACTS →              →               →      /       → FASTDIAL →               → 選擇2 - 9 →  
A) 如果所選鍵中沒有存儲數字，則EMPTY將顯示在屏幕上：
         /      從聯繫人列表中選擇一個紀錄→ 
B) 如果所選鍵中已經存儲了一個數字： 
                  選擇EDIT→     /      從聯繫人列表中選擇一個條目→ 

您可以在主機座上PAGE按鈕       尋找子機。所有已註冊的子機都會發出尋呼聲，屏幕上顯示
“ PAGING＂。您可以在主機座上再按PAGE按鈕          或在任何聽筒上按         /        /           
停止尋呼。

4.12.1   撥打內部子機
在閒置模式下按        ，屏幕將顯示已註冊的子機（正使用的子機除外）→  選擇希望進行內部
通話的子機號碼 →被呼叫子機響鈴，按       接聽
注意：
如果只有一個子機註冊到主機座，按           將顯示“ FAILED＂
如果只有兩部子機已註冊，按  　   將立即呼叫另一部子機

4.12.2   呼叫所有手機 （僅適用於2部以上註冊的手機）
閒置模式下，按           將顯示已註冊的子機→ 按<數字鍵 9>將響至所有已註冊的子機

4.10.4   刪除整個重撥列表
在閒置模式下，按        →              →        /      選擇DEL ALL →              →

4.10.1    重撥重撥列表中的號碼
在閒置模式下，按      →      /      選擇記錄→ 
備註：如果輸入重撥名稱，請按 ＃ 查看號碼。
注意：如果重撥列表中沒有紀錄，顯示屏將顯示“ EMPTY＂。

如果聽筒不在充電座上：
電話響起時，按       接聽電話
手機如在充電座上，以及AUTO ANS 設置為ON：電話響起時，拿起聽筒即可接聽。

在閒置狀態下，按住M1 / M2 / M3分別撥打預存儲在按鍵中的號碼。
您需要先設置直接訪問號碼。有關詳細信息，請參見第7.3.11節。
- 如果沒有存儲任何號碼，您會聽到兩次嗶聲。 

3.4   菜單導航

在閒置模式下：按             →      /      →             選擇。 
按           返回上一目錄。 
長按           返回閒置模式。

2.   安裝電話 

3.   了解您的電話 

2.2  安裝電池並為其充電

2.1   連接電源及電話線

3.2   底座概述

3.3   顯示圖標和符號

屏幕顯示為您提供有關電話當前狀態的信息。 

顯示圖標 圖標可以是持續地亮著（可見），閃爍或關閉（不可見）

當聽筒處於接收範圍內時持續亮著
超出範圍或未註冊到底座時閃爍

接通電話持續亮著，來電時閃爍，結束通話後關閉。

揚聲器打開時持續亮著

4.   使用電話 

4.1   撥打電話

  4.2   通過單鍵撥號

4.3   接聽電話

按         或將聽筒放回充電座上
4.5   結束通話 

擴音功能使您可以放大聽筒的音量，以補償耳朵有限的靈敏度。
要打開擴音功能，請在通話過程中隨時按聽筒左側的<擴音鍵>。聽筒頂部指示燈會亮起，再
按一次即可關閉擴音。通話結束時，擴音功能將自動關閉。 

4.4   擴音功能

聽筒和免提音量各有5種級別（VOLUME 1至VOLUME 5）可供選擇。 
 通話中： 
按聽筒右側的<音量控制鍵 >選擇音量1-5，顯示屏會顯示當前設置。當您結束通話時，將保留
在最後選擇的級別。

4.6   調整聽筒和免提音量 

在閒置狀態下，按住“＃＂可關閉響鈴。        圖標顯示在屏幕上。再次長按可重啟響鈴。
4.8   關閉來電響鈴 

長按“         ＂打開鍵盤鎖，“       ＂圖標顯示在屏幕上。再次長按關閉。

4.9   打開/關閉鍵盤鎖

您最多可以重撥最後撥打的5個號碼。如果您已在電話簿中存儲了姓名和號碼，則將顯示該姓
名。最近撥打的號碼將顯示在重撥列表的頂部。

4.10   重撥號碼

4.11   尋找手機 

此功能僅在至少有兩個已註冊的子機時才適用。它允許您進行內部撥號，或將外部來電從一個
子機轉移到另一子機以及進行電話會議。如果被呼叫子機在60秒內未應答，則被呼叫子機會停
止振鈴，而發出內部撥號的子機將返回閒置模式。

4.12   內部通話（僅適用於至少2部已註冊的子機）

您可以與附近的人通話，而不會在通話過程中讓呼叫者聽到您的聲音。 
通話中： 
按          使麥克風靜音，屏幕上將顯示“ MUTED＂。您的呼叫者聽不到您的聲音。再次按 
取消麥克風靜音。

4.7   通話靜音

6.   來電顯示 (必需先向電訊商訂閱此服務) 

7.   手機設置 

電話線輸入 

1. 滑動打開電池蓋
2. 如圖所示放置兩節電池，請確保極性正確
3. 關上電池蓋 
4. 將聽筒放在底座上，第一次充電14小時。發出嗶聲表示聽筒已正確放置在底座或充電器上。

電源輸入

按下Page        來尋呼您的手機。
它將響約60秒。

內線通話成功接通後持續亮著。
有內部來電或保持內部來電時閃爍。

當您有未接來電時，指示燈會持續亮著

鈴聲關閉時持續亮著

已設置鬧鐘時持續亮著。到達鬧鐘時間之前閃爍

鍵盤鎖定時持續亮著

若在電話服務提供商處收到消息時持續亮著

若當前顯示的文字之前存在更多字符會持續亮著

若當前顯示的文字之後存在更多字符會持續亮著

電池已充滿

2/3電池電量。 

1/3電池電量。 

電池電量不足時閃爍，需要充電。 

循環播放，電池正在充電。 

4.1.4    從通話清單撥打電話
      →      /      選擇所需紀錄 →    
4.1.5   從重撥清單呼叫
      →      /      選擇所需的重撥號碼→   
4.1.6   通話計時器
您的聽筒將自動為每次通話的持續時間計時。通話完成後，通話計時器將顯示幾秒鐘。以小
時，分鐘和秒的格式（HH：MM：SS）顯示。

             →CONTACTS →              →      /       查看紀錄  →              →      /       → DELETE→   
              

             → CONTACTS →              →      /       查看紀錄  →              →      /       → EDIT →   
→ 編輯名稱 →              → 編輯號碼 →               →RING 1 - RING 10 →  

             →CONTACTS →              →      /       查看紀錄 →              →      /       → VIEW →
→       /       查看姓名，號碼和鈴聲 

             →CONTACTS →              →              → ADD →              → 輸入名稱 →              → 
輸入號碼 →              →      /      → RING 1 - RING 10 →  

5.   電話簿 

5.1   添加新的電話簿紀錄

您的電話最多可以存儲20個帶有名稱和號碼的電話簿紀錄。每個電話簿紀錄最多可以包含20
個數字的電話號碼和8個字符的名稱。您也可以為電話簿紀錄選擇不同的鈴聲。電話簿紀錄按
名稱的字母順序排列。

            →CONTACTS → 輸入名稱的第一個字符。
5.2   搜索電話簿紀錄

5.3   查看電話簿紀錄

5.4   編輯電話簿紀錄

5.5   刪除電話簿紀錄

             →CONTACTS →              →               →      /       → DELETE ALL →               →  
5.6   刪除所有紀錄

4.10.3    刪除重撥號碼
在閒置模式下，按        →      /      選擇記錄 →              →      /      選擇DELETE→  

注意：如果在尋呼過程中有來電，則電話會隨著來電而不是尋呼而響鈴。

4.12.4    進行三方電話會議 
按             →      /      選擇所需轉移的子機→             →外部呼叫會自動保留，被叫子機會響鈴→
在被叫子機按         建立內部呼叫→發出呼叫的子機按下並按住不動        鍵 建立電話會議。
電話會議期間任何子機結束通話, 另一子機仍會保持與外部呼叫的連接

             →CONTACTS →              →               →      /       → CAPACITY →               →  

5.7   檢查電話簿使用情況 
您可以檢查電話中已經佔用了多少電話簿條目，以及有多少電話簿條目可用於存儲在電話簿
中。 

5.8   設置快速撥號號碼 
設置快速撥號號碼後，您可以在閒置模式下按住相應的數字鍵以撥打到預設號碼。 

6.1   查看通話清單 
所有接聽的電話都保存在通話記錄中，最新的電話會顯示在列表的頂部。當呼叫列表已滿時，
最早的記錄將被新記錄代替。若有未讀的未接電話，顯示屏會出現       圖標提示。

5.8.1   添加或編輯快速撥號號碼

             →CONTACTS →              →               →      /       → FASTDIAL →               → 選擇2 - 9  → 
             →      /      → DELETE → 

5.8.1   刪除快速撥號號碼 

您的電話最多可以在通話記錄中存儲10條帶有日期/時間信息的已接來電。手機響鈴時，該號
碼將顯示在屏幕上。如果該號碼與您的私人電話簿中的條目之一匹配，則存儲在電話簿中的呼
叫者姓名將顯示。聽筒將響起該電話簿紀錄設定的鈴聲。
如果呼叫者號碼無法發送呼叫者信息，則會顯示“ WITHHELD＂。在待機狀態下，如果收到三
個未接電話，將顯示“ 3 CALLS＂。

6.2   將通話清單號碼存儲到電話簿中

按       →       /       選擇記錄→             →       /       選擇 DELETE →

按       →       /      選擇記錄 →             →       /        選擇 DETAILS →

6.3   刪除其中一個通話記錄

按       →                →       /      選擇 DELETE ALL →               →
6.4   刪除所有通話記錄 

6.5   View the Details of the Call List Entry 

您將需要設置正確的時間和日期，以便知道何時收到來電/未接來電。  
7.1   日期及時間設定 

7.2   鬧鐘設定 

您的手機帶有一系列可供選擇的設置，您可以更改這些設置以個性化您喜歡的工作方式。

7.1.1   設置日期格式

             →      /      → CLOCK.  →             →      /     → TIME FMT→             →      /      → 選擇所需
的日期格式 (12 HR 或 24 HR)  →   

7.1.2   更改時間格式（可選） 

             →      /      → CLOCK.  →             →      /     → SET TIME→              → 輸入時間→ 
7.1.3   設置時間 

注意：如果之前已設置時間，則將顯示當前時間，否則將顯示“ HH：MM＂。

             →      /      → CLOCK. →             →      /     → SET DATE→              → 輸入日期→ 

             →      /      → ALARM. →             →      /     → 選擇ON/OFF →              

7.1.3   設置日期  

注意：如果已設置日期，則將顯示當前日期，否則將顯示“ DDMMYY＂。

您可以使用此手機設置鬧鐘。設置鬧鐘後，       會在屏幕上顯示。當達到警報時間時，       圖
示將閃爍並響鈴45秒。您可以按任意鍵停止響鈴。如果啟用了SNOOZE功能，則在7分鐘的貪
睡時間結束時，鬧鐘將再次響起。
注意： 
A) 如果手機鍵盤已鎖定並且達到了鬧鐘時間，按鍵仍可適用。 
B) 鬧鈴音量級別與聽筒鈴聲音量的設置相同。如果子機鈴聲設置為OFF，則鬧鈴仍會以
     VOLUME 1音量響起。
C) 若通話時，設置鬧鈴並且達到了鬧鈴時間，則       仍然閃爍。聽筒響鈴，以通知用戶到達鬧
     鐘時間。一旦用戶按下任意鍵或按住        停止鬧鐘，它將返回到通話時間屏幕。 
D) 在尋呼或來電過程中，到達警報時間時鬧鐘不會響起。但是，如果啟用了貪睡功能，則在
     貪睡時段結束時未響鈴或處於尋呼模式的鬧鈴將在貪睡時段結束時再次響起。

7.2.1   打開/關閉鬧鐘 

如果鬧鐘設置為ON：

7.4    基本設定 

7.3.7  設定手機語言

             →      /      → HS SET  →             →      /       選擇 LANGUAGE→               →      /       選擇
所需的語言 →              

7.3.8  重命名子機 

             →      /      → HS SET  →             →      /       選擇 HS NAME →               → 輸入名稱→ 
→              

             →      /      → HS SET  →             →      /       選擇 RINGER →               →      /       選擇
INT RING→            →      /        選擇ringer 1-10→              

7.3    手機設定 

7.3.4  設置提示音
KEY TONE：當您按鍵時會發出一聲嗶嗶聲。您可以打開或關閉按鍵音
LOW BATT：當您使用子機通話時，亦可以設定低電量提示，提醒您需要給電池充電
OUTRANGE：當聽筒距離底座超出範圍時，亦可設定發出超出範圍的警報聲

7.3.1   設置內部通話的鈴聲鈴聲

             →      /      → HS SET  →             →      /       選擇RINGER →               →      /       選擇 
EXT RING→            →      /        選擇ringer 1-10→              

7.3.2   設置外部呼叫的鈴聲鈴聲。 

             →      /      → HS SET  →             →      /       選擇RINGER →               →      /       選擇
RING VOL→            →      /        選擇VOLUME 1-5 or OFF →              

7.3.3   設置鈴聲音量 

輸入鬧鐘時間→             →              (設置貪睡功能) →      /      選擇ON/OFF →      

注意：如果選擇“OFF＂，        圖標將顯示。

             →      /      → HS SET  →             →      /       選擇 TONE→               →      /       選擇
KEY TONE / LOW BATT / OUTRANGE→            →      /       選擇 ON/OFF →              

7.3.5  設置均衡器 
手機具有三個不同的頻率範圍濾波器，以補償耳朵在這些範圍內的有限靈敏度。有關放大功能
的更多詳細信息，請參閱第4.4節。
             →      /      → HS SET  →             →      /       選擇 EQLIZER→               →      /      選擇所需
的頻率範圍濾波器→              

7.3.6  選擇主機 
如果您已將手機註冊到多個主機，可以選擇透過此選項更改當前的主機。

             →      /      → HS SET  →             →      /       選擇 SEL BASE→               →      /       選擇所
需的主機 →              

7.3.9  選擇要顯示在閒置狀態的信息 

             →      /      → HS SET  →             →      /       選擇  DISPLAY→               →      /      選擇     
HS NAME or TIME  →              

您可以選擇在待機屏幕中顯示時間或子機名稱。

7.3.10  設置自動應答 

             →      /      → HS SET  →             →      /       選擇  AUTO ANS→               →      /      選擇     
ON/OFF →              

如果打開自動接聽，則無需按任何鍵即可從通訊座接聽電話

7.3.11  設置直接記憶鍵 

當前設置被標記為星號，該星號顯示在菜單項的最右側。

7.4.1   註銷手機
您需要輸入4位PIN碼才能從主機上註銷手機。註銷的手機上的天線圖標將熄滅。 
注意：您無法註銷當前使用的子機。

             →      /      → MEM KEY →               →      /     選擇M1, M2 or M3 →              → 輸入新號碼
或編輯已存儲的號碼→              

             →      /      → BS SET  →             →      /       選擇 DEL HS →               → 輸入4位數PIN碼
（默認系統PIN碼：0000）→              →      /      選擇要註銷的子機 →              

有三個直接存儲鍵M1，M2和M3。您可以在這些鍵中存儲三個數字，然後直接從閒置模式撥打
已儲存的號碼。

7.4.2   更改撥號模式 
             →      /      → BS SET  →             →      /      選擇 DIALMODE →               →      /       選擇 
TONE or PULSE →              

7.4.3   更改閃斷時間

閃斷時間設置取決於國家/地區。請與您當地的服務提供商聯繫以獲取正確的設置。
             →      /      → BS SET  →             →      /       選擇 FLASH →               →      /       選擇     
SHORT/ MEDIUM/ LONG →              

7.4.4    更改系統PIN碼 

4位系統PIN碼用於更改基站的系統設置。它用於防止未經授權使用手機。默認的系統PIN碼
是0000。

             →      /      → BS SET  →             →      /       選擇 CHG PIN →               →輸入當前密碼→
             → 輸入新的PIN碼→             → 再次輸入新PIN碼 →               

7.5   註冊子機  

您的子機和主機座已預先註冊。一個主機座最多可以註冊五個子機。
如果由於某種原因手機未註冊到主機座（       即使子機靠近主機座，圖標也會閃爍），請按照
以下步驟註冊。
長按在主機座底部的         大約五秒鐘，進入註冊模式。 
需註冊的子機上按               →      /       選擇REGISTER →            →輸入4位數的系統PIN碼(默認
PIN碼:0000)→

7.6   重置手機

您可以將手機重設為默認設置。重置後，所有個人設置，電話簿和通話紀錄將被刪除。

             →      /      選擇DEFAULT→             →輸入4位數的系統PIN碼(默認PIN碼:0000)→              
→

如果聽筒註冊成功，您將聽到確認音，並且        圖標將停止閃爍。手機會自動分配到下一個可
用的子機號碼。在待機狀態下，此子機號碼顯示在顯示屏。如果註冊失敗，則       圖標仍會閃
爍。 

1. 音量控制
2. M1 / M2 / M3-直接記憶鍵 
3.         C / INT /靜音
4.     /通話記錄 
5.      /重撥清單 
6.  通話關閉 
7.  字母鍵盤，*（星號），＃（哈希） 
8.  麥克風 
9.           通話/揚聲器
10.               菜單/ OK確定
11.  擴音鍵
12.  LED 提示燈
13.  收音位置

3.1   手機概述

注意: 

•               ：僅使用為底座/充電器提供的電源適配器。
•“對於可插拔設備，應將插座安裝在設備附近，並且易於訪問的位置＂
•  注意：為符合RF暴露的安全要求，底座應安裝和使用在使用者除手以外的身體部位保持20厘
   米或以上的距離。

注意: 

•               ：打開電池蓋前請先斷開電話線連接。
•  僅使用AAA 1.2V 400mAh鎳氫可充電電池為子機的充電。 
•  如果長時間不使用，請斷開連接並取出電池以防止可能的洩漏。


